
MOTIE vreemd aan de orde van de dag
Dialoog op de Bovenweg

De volgende partijen dienen deze motie vreemd aan de orde van de dag in:

EEEl
Femke Lammerts Anja Grim

We stellen de raad voor om het volgende besluit te nemen:

We stellen vast dat:

De gemeente Alkmaar een proef heeft gestart om inwoners uit de Nollen een ontheffing te geven
voor de spitspaal op de Herenweg.

Het aantal verkeersbewegingen gemonitord worden als onderdeel van de pilot.
Een deel van de inwoners van Sint Pancras mogelijk disproportioneel wordt getroffen door de

verkeersmaatregelen.

We hebben nagedacht over en houden rekening met:

• het waarborgen van een veilige en leefbare omgeving voor de inwoners van Sint Pancras, met
oog voor de impact van veranderende verkeersbewegingen.

• de noodzaak om inwoners ten zuiden van bakkerij Beerse niet onevenredig te belasten en
hen dezelfde mogelijkheden tot ontheffing te bieden als andere betrokkenen.

• het belang van constructief overleg en samenwerking met de gemeente Alkmaar om
gezamenlijke en duurzame oplossingen te vinden voor de verkeerssituatie.

• het feit dat we de motie regionale samenwerking hebben aangenomen in december 2024,
waarin we oproepen om grenzeloos besturen verder te intensiveren

We vinden dat:

• Het van belang is om de verkeersveiligheid en leefbaarheid voor alle inwoners van Sint
Pancras te waarborgen.

• Op basis van de resultaten van de pilot en verkeerscijfers moet geëvalueerd worden welke
aanvullende maatregelen nodig zijn.

• Het wenselijk is om inwoners van Sint Pancras ten zuiden van bakkerij Beerse ook toegang te
bieden via een ontheffing, indien blijkt dat dit de leefbaarheid en veiligheid bevordert.

We vragen het college om:

1. Te inventariseren of inwoners ten zuiden van bakkerij Beerse geïnteresseerd zijn in een
ontheffing voor de spitspaal

2. In het kader van grenzeloos besturen in overleg te treden met de gemeente Alkmaar om:
a. de (tussentijdse) resultaten van de pilot en verkeerscijfers te bespreken.
b. Hierbij specifiek te onderzoeken of inwoners van Sint Pancras ten zuiden van bakkerij

Beerse in aanmerking kunnen komen voor een ontheffing voor de spitspaal.
c. Hierbij verder in gesprek te gaan over welke maatregelen genomen kunnen worden

op de Bovenweg en herenweg om de verkeersveiligheid verder te verbeteren
3. De gemeenteraad uiterlijk in Q3 van 2025 te informeren over de uitkomsten van het overleg

en eventuele vervolgstappen.

Dit hebben we besloten in de openbare vergadering van dinsdag 28 januari 2025.




